發文日期:中華民國 114年9月17日

Issuing Date: Sep.17, 2025

發文字號: 貴金貿字第 11400041431 號

Issuing No.: BOT/Precious Metals/Trade No. 11400041431

主旨:公告 115 年度(151 批次)輸入關稅配額先申請先分配 3 項配額貨品之分配申請事宜。

The Gist: Announcement of Allocation of Importation Tariff Rate Quota for 3 items of Agricultural

Products on first-come, first-served basis for year 2026 (Lot No.151)

公告事項:

## Contents of Allocation:

一、配額申請數量明細如下:

The detailed application quantities of quota are as follows,

貨品名稱	配額數量	最高申配量	最低申配量	最高分配家數
Description of Product	Qty of Quota	Max. Qty. of Application	Min. Qty. of Application	Max No. of Recipient
東方梨 Fresh Pears	2,672(MT)	534(MT)	20(MT)	133
鹿茸 Deer Velvet	5,000(KG)	1,000(KG)	50(KG)	100
香蕉 Bananas	13,338(MT)	2,667(MT)	20(MT)	666

- 二、核配日期: 114 年 10 月 29 日(三)上午 10 時 10 分於本部 3 樓會議室公開核配。 Date of Allocation: 10:10a.m. Oct.29 (WED), 2025 in Conference Room of BOT/PM'S.
- 三、申請期間:限 114 年 10 月 14 至 16 日,提早或逾期均不予受理;合格進出口廠商可自本行網站(www.bot.com.tw)關稅配額之「申請書及表格」下載「先申請先分配關稅配額申請書」後繕打用印,並將所需資格證明文件及郵局劃撥每件新臺幣 1,000 元之手續費收據正本郵寄至本部(100501 臺北市武昌街一段 49 號後棟 3 樓)。

Period of Application: Oct. 14~16, 2025. Earlier or later than this period shall be invalid; For qualified importer/exporter who intends to make application, the filled Application Form(downloaded from our website www.bot.com.tw) together with required qualification documentations and receipt of NTD1,000 paid by post office fund-transfer should be sent to the office of BOT/PM (Building B 3F, No.49, Sec.1, Wu Chang St., Taipei) during the period of application.

四、請詳閱本行 115 年度「廠商申請輸入關稅配額注意事項(一)」。
For other stipulations, please refer to 「REMARKS FOR APPLYING IMPORTATION TARIFF RATE QUOTA(1) 2026」issued by BOT.